
Beuningen bekijkt maatregelen om stort vervuilde grond te voorkomen 

BEUNINGEN - Het Beuningse gemeentebestuur gaat er alles aan doen om ook in de 
toekomst de stort van vervuilde grond te voorkomen. Of er hiervoor extra maatregelen nodig 
zijn, bekijkt wethouder Piet de Klein de komende tijd.  

Uiterlijk oktober 2019 komt hij met een voorstel. ,,Volgens mij hebben we het al goed 
geregeld in Beuningen. Mocht het toch nodig zijn om iets aan te passen, zullen we dat 
doen.".  

Eerder lieten het Beuningse college van burgemeester en wethouders al via een brief weten 
dat de nu verleende vergunningen geen ruimte bieden voor het storten van verontreinigde 
grond in de zandafgravingen. ,,Deze bescherming moet niet afhangen van incidentele 
contracten en vergunningen", zegt Eric van Ewijk, raadslid van Beuningen Nu & Morgen 
(BN&M).  

Daarom kwam deze partij samen met de VVD met het voorstel om te gaan onderzoeken hoe 
ze Beuningen ook op de lange termijn kunnen beschermen tegen de stort van vervuilde 
grond. Ook de andere Beuningse partijen staan achter dit onderzoek. 

De ongerustheid over de toevoer van verontreinigde grond is ontstaan door de ophef over 
het zandwinningsproject Over de Maas, tussen Alphen en Dreumel. Daar is wel vervuilde 
grond gebruikt om de ontstane plas ondieper te maken. 
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